
 
 
 
 
Enkel fråga 

 

Vinterväghållning 

 

Januari och februari har haft några dagar där snöfallet varit rikligt och vi återigen blivit 
påminda om vår plats på norra delen av jordklotet. Snön är inte bara en kommunal utmaning 
då allt från villaägare, näringsliv, myndigheter och annan samhällsnytta blir påverkat. Den 
största utmaningen är våra gator och vägar där det till stor del åligger kommunen att hantera 
snön och säkerställa framkomlighet och säkerhet. Gävle kommun har utformat god 
information kring vinterväghållningen, bland annat både via digital tjänst men även i 
broschyrform.  
 
I en av dessa står det att läsa: 
  

• Vid normalt snöfall beräknas det ta cirka 10 timmar att snöröja alla gator i Gävle. Vid 
större snöfall kan det ta upp till 12 timmar. 

 

• När vägnätet snöröjts påbörjas efterarbete som innebär bortforsling av snö, 
öppnanden av korsningar, isrivning/hyvling och röjning av övergångställen. 
 

• Kommunens entreprenörer arbetar för att så lite snö som möjligt läggs upp vid 
utfarter.  
 

• Gävle kommun utför regelbundna stickprover för att kontrollera utförandet. 
 

 

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga ordförande i Samhällsbyggnadsnämnden: 

Anser du att vinterväghållningen fungerar bra i fråga om tidsintervaller, efterarbete och de 

rutinerna för stickprov och egenkontroller som upphandlats?  

 

Jan Myléus 

Kristdemokraterna i Gävle 


